
                                                         Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Smolníku, konaného dňa 16.mája 2022 
 
 
Prítomní : Podľa prezenčnej listiny 
                    Mgr. Slávka Mrázová sa dostavila na zasadnutie o 16.20. hodine. 
 
 
 
Program : 1. Otvorenie 

a) schválenie programu rokovania 
b) voľba návrhovej komisie 
c) určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

2.  Kontrola uznesenia zo dňa 16.02.2022 
3.  Rozpočtové opatrenie č.5/2022 
4.  Rozpočtové opatrenie č.6/2022 
5.  Odborné stanovisko kontrolóra k návrhu rozpočtu na rok 2022 a na roky 2023 a 2024 obce  
     Smolník 
6.  Žiadosť o finančnú podporu 
7.  Žiadosti a rôzne 
8.  Diskusia a záver 
  
 
K bodu 1 :  Starosta obce o 16.00. hodine privítal poslancov a otvoril zasadnutie s počtom poslancov 
6, pani poslankyňa Mgr. Mrázová sa dostavila na zasadnutie o 16.20. hodine. Predložil na schválenie 
návrh programu, ktorý bol zverejnený dňa 11.5.2022 na úradnej tabuli obce a na webovej stránke 
obce a ku ktorému neboli podané žiadne pripomienky. 
Do návrhovej komisie boli zvolení Ing. Cícoň Antonín a Ing. Dušan Džurňák a za overovateľov 
zápisnice boli určené poslankyne MUDr. Sopková Helena a Lendacká Katarína a za zapisovateľa 
zápisnice Bellová  Pánisová Martina. 
 
K bodu 2 :  Kontrolu uznesenia zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo 16.2.2022 vykonal starosta 
obce a konštatoval, že všetky body uznesenia boli splnené, resp. sa plnia priebežne. 
Poslanci vzali na vedomie kontrolu uznesenia zo dňa 16.2.2022 v počte 6 za. 
 
K bodu 3 :  Starosta obce prečítal návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č.5/2022. 
Poslanci obecného zastupiteľstva schválili rozpočtové opatrenie č.5 /2022 v počte 6 za. 
 
K bodu č.4 :  Starosta obce prečítal návrh rozpočtu rozpočtovým opatrením č.6/2022. 
Poslankyňa Lendacká- 4.2.2022 výroba a montáž garážovej brány, faktúra 3.200,- €, je to kapitálový 
výdavok, z čoho bude hradený? Za obdobie štyroch rokov nebola urobená inventarizácia, blíži sa 
volebné obdobie, treba to dať do poriadku. Mrzí ma, že tu nie sú aj ostatné pracovníčky obecného 
úradu a že sa stretávame veľmi málo. 
Pán starosta- už niekoľkokrát opakoval, že inventarizácia nie je problém.Predtým boli skoro 3 roky 
pandémie. 
Hlavná kontrolórka obce pani PhDr. Brutovská- pani Stela Szallayová má dovolenku a neviem, či je 
povinnosťou zamestnancov obecného úradu zúčastniť sa obecného zastupiteľstva. 
V priebehu hlasovania tohto bodu o 16.20. hodine prišla na zasadnutie OZ poslankyňa pani Mgr. 
Mrázová. 
Poslanci obecného zastupiteľstva schválili rozpočtové opatrenie č.6/2022 v počte 7 za. 
 



                                                                                 
K bodu č.5 :  Hlavná kontrolórka obce, pani PhDr. Brutovská , sa ospravedlnila z neúčasti na zasadnutí 
obecného zastupiteľstva zo dňa 16.2.2022, nakoľko bola v karanténe pre COVID-19. 
 
Predložila svoje odborné stanovisko k návrhu rozpočtu obce na rok 2022 a k viacročnému rozpočtu 
na roky 2023 a 2024. 
Pani Lendacká Katarína – Rozpočet obce Smolník na rok 2022 sme schvaľovali na predchádzajúcom 
zastupiteľstve, tak prečo zase teraz by sme ho mali schvaľovať? 
Pani hlavná kontrolórka obce- Audítori vykonávali kontrolu a na základe ich kontroly sa to berie na 
vedomie až teraz. 
Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky obce v počte 7za. 
 
 
K bodu 6 :  Starosta obce prečítal informáciu o aktuálnej situácii v DPO SR a žiadosť o poskytnutie 
pomoci DPO SR. 
Poslanci vyzvali pána Miroslava Tomáša, ktorý bol prítomný na zasadnutí OZ, aby sa vyjadril k tomuto 
bodu, načo on povedal, že by sme mali podporovať našich smolníckych dobrovoľných hasičov, 
pretože DPO SR  ani DPO SR SNV/ Gelnica nám pri dákom probléme neprídu pomôcť. 
Poslanci obecného zastupiteľstva schválili poskytnutie pomoci DPO SR v počte 7 proti. 
 
-     Starosta obce prečítal žiadosť o sponzorské od územnej organizácie DPO SR Spišská Nová Ves/ 
Gelnica. 
Poslanci obecného zastupiteľstva sa poradili s pánom Miroslavom Tomášom, ktorý im zopakoval, že 
lepšie bude podporiť smolníckych dobrovoľných hasičov. 
Poslanci obecného zastupiteľstva schválili žiadosť o sponzorské DPO SR SNV/ Gelnica v počte 7 proti. 
 
Pani Mgr. Lenka Hudáková predniesla žiadosť o poskytnutie finančnej podpory na tlač Smolníckych 
občianskych novín a ospravedlnila sa, že nedopatrením pozabudli podať žiadosť skôr. 
Noviny tlačia 2 krát ročne, žiadajú zachovať aspoň 350 kusov polročne, suma za tlač je dnes 415,23 € 
s DPH. 
Poslanci obecného zastupiteľstva schválili žiadosť o dotáciu pre tlač Smolníckych občianskych novín 
v sume 830,- € v počte 7 za. 
 
K bodu 7 :       Žiadosti a rôzne 
Starosta obce informoval o zriadení vecného bremena za účelom uzatvorenia zmluvy s VSD, a.s. 
Vecné bremeno za zriaďuje ako vecné bremeno „in personam“ v prospech oprávneného z vecného 
bremena:  Východoslovenská distribučná, a.s., Mlynská 31, 042 91 Košice, IČO: 36 599 361 v(ďalej 
ako „oprávnený z vecného bremena“); 
Obsahom vecného bremena je povinnosť povinného z vecného bremena strpieť umiestnenie elektro-
energetického zariadenia na pozemku parc. reg. C KN č. 27/1, reg. C KN č. 3/1, reg. C KN č. 4, reg. C 
KN č. 45, reg. E KN č. 521, reg. E KN č. 822/2, reg. E KN č. 890/3 v rozsahu geometrického plánu 
úradne overeného Okresným úradom Gelnica, katastrálny odbor pod č. G1-113/2021. 
Vecné bremeno sa zriaďuje na dobu neurčitú. 
Vecné bremeno sa zriaďuje odplatne za jednorázovú náhradu vo výške 717,- EUR (slovom: 
sedemstosedemnásť eur) splatnú na základe faktúry vystavenej povinným z vecného bremena po 
povolení vkladu vecného bremena do katastra nehnuteľností so splatnosťou faktúry 30 dní od 
dátumu jej vystavenia 
Poslanci obecného zastupiteľstva schválili zriadenie vecného bremena v počte 7 za. 
 
 -    Žiadosť Stanislavy Derďakovej, bytom Smolník 464 o nájom nebytových priestorov v budove 
súpisné číslo 210 vo vlastníctve obce Smolník za účelom podnikateľskej činnosti. 



Starosta obce predložil informáciu, že uznesenie zo dňa 16.2.2022 ohľadom žiadosti Stanislavy 
Derďakovej nebolo platné, lebo nezahlasovali  3/5 poslancov. 
Z tohto dôvodu sa ruší uznesenie č. 12/2022. 
Poslanci obecného zastupiteľstva rušia uznesenie č. 12/2022, berú na vedomie žiadosť Stanislavy 
Derďakovej schvaľujú zámer nebytových priestorov v takom znení ako bol predložený    
na zastupiteľstve v počte 7 za. 
Poslankyňa MUDr. Sopková – Treba hovoriť o podmienkach, či sa oplatí vôbec podnikať, keď tie 
priestory nie sú prerobené. 
Pani Derďaková – Ja chcem podnikať, tie priestory si opravím svojpomocne, v lete plánujem otvoriť 
prevádzku. 
Pán starosta obce – Všetky podklady ohľadom budovy č. 210 sú na stavebnom úrade, na životnom 
prostredí, hasiči majú 90 dní na vydanie rozhodnutia . Projektovú prácu pripravil pán Ing. Chromý. 
Pred rokom a pol budova nebola zapísaná ani na katastri, teraz už zapísaná je. 
Všetky odborné roboty týkajúce sa rekonštrukcie budovy hradí obec, ostatné úpravy si robí 
svojpomocne pani Derďaková. 
 
-    Starosta obce informoval o zámere predaja majetku obce, a to novovytvorený pozemok C KN 
334/5 o výmere 52 m2 , ktorý sa odčleňuje z pozemku C KN 334/1 o celkovej výmere 2977 m2, druh 
pozemku – zastavaná plocha a nádvorie, nachádzajúceho sa v obci Smolník, k.ú. Smolník, okres 
Gelnica, vedeného Okresným úradom Gelnica na liste vlastníctva č. 1,  podľa geometrického plánu 
č.34605045-90/2021 zo dňa 7.2.2022, vypracovanom Špitzom Rastislavom Geodet Helcmanovce 314, 
IČO 34605045, autorizačne overenom Ing. Milanom Kavuličom dňa 10.2.2022 a úradne overenom 
Okresným úradom v Gelnici, katastrálnym odborom,   dňa 21.2.2022, pod číslom 24/2022,    
spôsobom podľa § 9a ods. 8 písm. e/ zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení, t. j. z 
dôvodu hodného osobitného zreteľa, o čom rozhodlo 3/5 väčšinou všetkých poslancov. Osobitný 
zreteľ je zdôvodnený tým, že pozemok bude slúžiť k zväčšeniu  malého pozemku, ktorý žiadatelia 
nadobudli kúpou rodinného domu č.s. 312, 
žiadateľom Františkovi Lendackému, rod. , nar. r.č.  a Kataríne Lendackej, rod.  , nar. ., r.č. ..., obaja 
bytom 055 66 do bezpodielového spoluvlastníctva v celosti, za cenu  2,- €/1 m2  

Poslanci obecného zastupiteľstva rušia uznesenie č.129/2021 ,   berú na vedomie nasledujúce 
skutočnosti, ktoré boli predložené a schvaľujú predaj majetku obce žiadateľom Františkovi 
Lendackému a Kataríne Lendackej v počte 7 za. 
 
-     Žiadosť futbalového klubu OL Baník Smolník 399 o prenájom budovy súpisné číslo 390. 
 
                                                                      Návrh  uznesenia č./2022 
Obecné zastupiteľstvo obce Smolník : 
1. ruší uznesenie č. 31/2019 zo dňa 6.6.2019  
2./ berie na vedomie nasledovné skutočnosti:  
a/ 
uznesením obecného zastupiteľstva obce Smolník č. 15/2019 zo dňa 20.3.2019 obecné zastupiteľstvo 
schválilo zámer prenájmu majetku obce, a síce prenájom budovy s. č. 390 o celkovej výmere 
podlahovej plochy 114 m2, postavenej na pozemku parc. C KN č 2029/1, nachádzajúcej sa v obci 
Smolník, k. ú. Smolník, okres Gelnica, vedenej Okresným úradom Gelnica na liste vlastníctva č. 1; 
spôsobom podľa § 9a ods. 9 písm. c/ zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení, t. j. z 
dôvodu hodného osobitného zreteľa, nájomcovi: Futbalový klub OL Baník Smolník, so sídlom 055 66 
Smolník, IČO: 17 071 801 na účel celoročné prevádzkovanie  budovy a starostlivosť o okolie, na dobu 
neurčitú za nájomné vo výške  1,- EUR/rok, splatné vždy k 31.01. príslušného kalendárneho roka 
prevodom na účet obce alebo v hotovosti do pokladne obce. 
b/ 



uznesenie obecného zastupiteľstva o schválení zámeru nájmu  nehnuteľností spôsobom podľa §  9a 
ods.9  písm. c/ zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení bolo zverejnené na úradnej tabuli 
obce Smolník a na internetovej stránke obce od 4.4.2022 
                                                                                
3./ schvaľuje: 
prenájom majetku obce, a to budovy s. č. 390 o celkovej výmere podlahovej plochy 114 m2, 
postavenej na pozemku parc. C KN č 2029/1, nachádzajúcej sa v obci Smolník, k. ú. Smolník, okres 
Gelnica, vedenej Okresným úradom Gelnica na liste vlastníctva č. 1;  
spôsobom podľa § 9a ods. 9 písm. c/ zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení, t. j. z 
dôvodu hodného osobitného zreteľa, o čom rozhodlo 3/5 väčšinou všetkých poslancov.  Osobitný 
zreteľ je zdôvodnený celoročným prevádzkovaním  budovy a starostlivosťou o okolie, 
nájomcovi: Futbalový klub OL Baník Smolník, so sídlom 055 66 Smolník, IČO: 17 071 801  na účel 
celoročné prevádzkovanie  budovy a starostlivosť o okolie, na dobu neurčitú za nájomné vo výške  1,- 
€/rok, splatné vždy k 31.01. príslušného kalendárneho roka prevodom na účet obce alebo v hotovosti 
do pokladne obce. 
Poslanci obecného zastupiteľstva neschválili prenájom majetku obce, a to budovy s.č.390 žiadaným 
nájomcom FK Ol Baník Smolník v počte 6 proti, 1 za. 
Uznesenie nebolo prijaté, nakoľko nebolo schválené potrebnou väčšinou, v počte hlasovania 1 za ,6 
proti. 
 
Pán poslanec Ing.  Cícoň _ Som za to, aby to obecné lesy prevádzkovali. 
Pán poslanec Ing. Džurňák – Obec vie viac vyťažiť ako futbalový klub. 
Pán poslanec Čermák -  Som proti prenájmu FK OL Baník Smolník. 
Pani poslankyňa MUDr. Sopková – Aké osoby sú za futbalovým klubom? Voči Vám a nám poslancom 
je vytvorená nedôvera, upodozrievanie, preto nesúhlasím s prenájmom budovy FK OL Baník Smolník. 
 Pani poslankyňa Lendacká – Stotožňujem sa s pánmi kolegami. 
Pán starosta - Žiadosť o prenájom budovy s.č. 390 o celkovej výmere podlahovej plochy 114 m² 

z 18.3.2019/ , ktorú FK OL Baník Smolník podal na obecnom úrade z dôvodu fungovania 

a materíalno- finančného zabezpečenia organizácie, a to hlavne rozvoja športovo – pohybových aktivít 

detí Z.Š. a M.Š. 

Po odsúhlasení poslancami v pomere 7:0 ,  si dali vypracovať nájomnú zmluvu, ktorá bola zverejnená , 

kde jej obsah visí na oficiálnom webe Obce Smolník doteraz. 

Keďže nedopatrením administratívnej chyby je potrebné ju opraviť- obnoviť, vás FK OL Baník 

Smolník  žiada o jej opätovné schválenie. 

Dôvody : Nikomu na žiadnej strane nájomcu- prenajímateľa nevznikla žiadna ujma, či už finančná, 

alebo materiálna. 

OZ OL Baník Smolník,  nie je naviazané na finančný rozpočet obce Smolník - formou dotácií. 

Vznikli im nemalé finančné náklady pri zriaďovaní a povoleniach cez stavebný úrad, hygienu, colnú 

a finančnú správu, živnostenský úrad a podobne. 

Náklady spojené so zostavením nových stanov a ich registráciou na ,,MV SR,, a ich opätovnom 

schválení a potvrdení na sekcii ,,MV SR,,- Odbor – Občianske združenia. 

Budovu so s.č. 390  prebrali v nie celkom dobrom stave , na vlastné náklady a časť zo zarobených 

peňazí investovali do rekonštrukcie obslužnej miestnosti bufetu  a tiež dvoch izieb ,  úpravy okolia / 

kosenie, opravy pódia, schodov, lavičiek, košov/ a dobrovoľným upratovaním okolia a lesov, 

minimálne 2× ročne. 

Taktiež  nakúpili lode a paddleboardy  na vyžitie a oddychové chviĺe na našom Smolníckom tajchu.- 

Uhornianskom jazere. Materiálne vybavenie ,, FK OL,, v podobe športových pomôcok - volej. lopty, 

futb. lopty, siete, dresy atď., sme ponúkli pánovi riaditeľovi Barnovi pre spoločné využitie všetkých 

žiakov Z.Š. a M.Š. v Smolníku. 

FK OL Baník Smolník má  obrovskú podporu zo strany rodičov a podnikateľov , a tiež pedagógov 

Z.Š. a M.Š. v Smolníku, kde zastrešujú  deti voľnočasovými tréningami rôznych športov 

a pohybových aktivít v priestoroch telocvične Z.Š., má zmluvu so Z.Š. o prenájme týchto aktivít  , kde 

si plnia finančnú povinnosť- riadne, podľa zmluvy. 



Podpora podnikateľov, SAF MONTECH, s.r.o. 

 FK OL Baník Smolník,,, ale zastrešuje rôzne športové a kultúrne podujatia. Aktívne sa na týchto 

podujatiach zúčastňujú dobrovoľne / športová komisia zriadená obecným úradom / OZ-

VÝCHODŇARKA, Vitalcity. 

 Ich  projektami sú zriadenie a spísanie projektových dokumentácií ako je detské ihrisko a plážové 

ihrisko na Tajchu Smolník a v tomto období sa bude realizovať výstavba,, WORK OUT,, ihriska 

v areáli pri ,, M.Š.,,  tiež na Tajchu  pri Beach- volley ihrisku, vypracovaný projekt - ,,BUS,,, ktorý je 

v hodnotení ,,PPA,,- agentúry. 

Nie sú  malá organizácia a ich vekový záber je veľký./ podpora 100 jarných kilometrov a ostatných 

aktivít /, spojených s rozvojom obce Smolník- MTB/ Mountain bike/-  HBS /Horský beh Smolník/  

a ostatné eventy v roku. Všetky tieto podklady sme Vám zaslali e-mailom aj poštou, doposiaľ ste sa 

k tomu nevyjadrili, ani nepodali žiadne námietky. Som veľmi sklamaný, že rušíte niečo, čo už dlhé 

roky funguje. Čo mám teraz povedať deťom a ich rodičom? 

 

 Prítomný pán Miroslav Tomáš  povedal- Ak prevádzka bufetu ostáva zatvorená, tak terasu treba 

ohradiť , pretože sa prepadáva a treba tam dať nápis ,,zákaz vstupu,,. 

 

    Pán poslanec Ing. Cícoň – Odporúčam HKO obce Smolník vypracovať správu o prevádzke bufetu 

FK OL Baník Smolník. 

Poslanci obecného zastupiteľstva doporučujú vypracovať správu  hlavnej kontrolórke obce Smolník 

o prevádzke bufetu FK OL Baník Smolník za obdobie od 6.6.2019 v počte 7 za. 

 

 

 

                                                

-    Zámer predaja majetku obce Smolník, a síce nehnuteľnosti nachádzajúce sa v k. ú. Smolník, obec  
Smolník, okres Gelnica, vedené Okresným úradom Gelnica, katastrálny odbor na liste vlastníctva č. 1 
ako: 
a) pozemok parc. reg. C KN č. 34 o výmere 274 m2 – záhrada; 
b) pozemok parc. reg. C KN č. 35 o výmere 410 m2 – zastavaná plocha a nádvorie; 
c) stavba – rodinný dom s. č. 332 stojaca na pozemku parc. reg. C KN č. 35; 
a to spôsobom podľa § 9a ods. 1 písm. c) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení, t. j. 
priamym predajom najmenej za cenu vo výške všeobecnej hodnoty majetku. 
Pán starosta- Jedná sa o tzv.  dubiozný majetok obce – bývalá budova jaslí, pani Ciberajová má 
záujem o predaj . Obec zabezpečí vypracovanie znaleckého posudku na stanovenie všeobecnej 
hodnoty zhora uvedeného majetku obce. 
Poslanci obecného zastupiteľstva schvaľujú zámer predaja majetku obce Smolník v počte 7 za. 
 
 

 -     Prijatie rozhodnutia jediného spoločníka obchodnej spoločnosti Lesy Smolník. s.r.o. , 

IČO : 36696510, so sídlom : Smolník č. 11, 055 66 Smolník o odvolaní p. Radoslava 

Dlugoša, nar. 04.10.1976, r. č. 761004/9161, trv. bytom 055 66 Smolník 36 z funkcie 

konateľa spoločnosti Lesy Smolník, s.r.o. a o vymenovaní Ing. Ondreja Novotného, 

 nar. 15.04.1977, r. č. 770415/9353, trv. bytom 055 66 Smolník 393 do funkcie konateľa 

spoločnosti Lesy Smolník, s.r.o. 

Starosta obce vymenuváva a splnomocňuje Ing. Ondreja Novotného do funkcie konateľa 

spoločnosti Lesy Smolník, s.r.o./ priložené plnomocenstvo a čestné prehlásenie Ing.Ondreja 

Novotného. 

Poslanci obecného zastupiteľstva schvaľujú prijatie rozhodnutia v počte 7 za. 

 

 
-        Žiadosť Mareka Martončíka o odkúpenie pozemku 



Stanovisko stavebnej komisie z 27.4.2022 : Neobsahuje geometrický plán, zvážiť možnosť nájmu, nie 
predaja. 
                                                               
-        Žiadosť pán Matúš Tamas  
Stanovisko stavebnej komisie z 8.3.2022 . Nie je jediným vlastníkom pozemkov, preto treba 
vysporiadať pozemky, ostatní by sa nemuseli dostať na pozemok. 
 
   -     Žiadosť pani Závatzkej  
Pán poslanec  Ing. Cícoň – Dlhodobé susedské nezhody s pánom Berezňákom. V oplotení pána 
Berezňáka sa nachádza vodovodná šachta pani Závatzkej, ktorá je na obecnom pozemku, treba 
vyzvať pána Berezňáka , aby túto časť parcely uvoľnil, on to odmieta Zrejme to bude nutné riešiť 
právnou cestou. 
  -      Odkúpenie pozemkov pán Berezňák 
Vyjadrenie stavebnej komisie – treba osloviť právnika, aby poradil ako sa to dá riešiť. 
 
  -      V septembri podala sťažnosť pani Benková na pána Durného. 
Vydanie predbežného opatrenia, ide o plot, ktorý pán Durný urobil. S pánom Durným je ťažká 
komunikácia, preto sa to bude musieť riešiť tento dlhotrvajúci spor súdnou cestou. 
Urobili sa niekoľko stretnutí ohľadom tohto sporu, kde pán Durný navrhol pani Benkovej aj 
odkúpenie nehnuteľností, aj údržbu aj kosenie pozemku, tiež nájom za vzniknutú škodu, ale 
nedohodli sa. 
 
-     Riešenie trafostanice : 
Pani poslankyňa Lendacká- rekonštruovať nie, zbúrať tiež nie, jedine treba vykonávať bežnú údržbu- 
opravu . 
Trafostanica bola prejednávaná už v roku 2020 žiadosťou od pána Kresanka, ale neriešilo sa to. Pán 
starosta si dal vypracovať návrh ,, Pamiatkového úradu, a predniesol to vtedy aj teraz na 
zastupiteľstve, žiaľ nepracovali na tom ďalej poslanci ani stavebná komisia príslušná s tým niečo 
urobiť alebo poslať návrh riešenia. 
 
 
Pán starosta-  je to obecné, pamiatkový úrad sa vyjadril, že ju môžeme len zrekonštruovať. 
Oslovím pána Ing. Chromého , nech nám pripraví odhad, čo by stála rekonštrukcia. 
Pani poslankyňa Lendacká – chcem, aby bolo v zápisnici uvedené, že to treba riešiť, kým sa niečo 
nestane. 
Pán starosta – áno, bude to uvedené v zápisnici. 
 
 
Rôzne : 
Pán starosta oboznámil poslancov  o enviromentálnej záťaži – kyslých banských vôd v Smolníku. 
Napísal list pánovi ministrovi životného prostredia, nakoľko sa nás tento závažný problém bytostne 
týka. Sme na zozname v ,, TOP 3,, najrizikovejších lokalít z hľadiska potreby 
monitorovania enviromentálných záťaží. Túto problematiku ostro sledujú už aj naše média a rezort 
životného prostredia oznámil sanáciu viacerých lokalít na Slovensku a vyčlenil aj finančné prostriedky 
na tieto práce. Medzi vybranými lokalitami je aj lokalita ťažby pyritových rúd v Smolníku. Všetky 
podklady Vám poskytnem. 
Tzv. Pačanský kopec sa bude  rekonštruovať, zhruba 9 km cestnej komunikácie, obchádzka do 
Rožňavy bude cez Moldavu. Pracovať sa bude od 7.00- 19.00.hod. 
-19.5.2022 Spišský banícky seminár 
- VVS- trvať to bude cca do konca týždňa, poprosíme o trpezlivosť, budeme mať nový obslužný pult, 
nový softvér, meteo stanicu. 
- nominoval som za najlepšieho športovca regiónu Spiš Pavla Macha ml., ktorý je náš úspešný golfista. 



6.5.2022 sme otvárali spolu s GeoTourom za prítomnosti predsedu KSK, pána Trnku geoturistický 
náučný chodník, zrealizovali otvorenie 100- jarných km, slávnostné podujatie ku Dňu matiek, 
slávnostný krst publikácie. 
Pripravujeme Tajch- Tag- 2.7.2022, MTB- 9.7.2022. 
Architekt pripravuje rekonštrukciu telocvične- šatne, prezliekárne, sprchy, toalety. 
Prebieha komunikácia s majiteľom ,,Tabačky,, , nakoľko celý objekt je na predaj. Plánuje sa tam 
koncert- INDUSTRY,,. 
Pán Somorovský sa zaujíma o históriu a kultúru . V júni plánuje výstavbu obrazov od Gemera po Spiš. 
 
Rekonštrukcia malého námestia – MAS Hnilec, pán Baran vypracuje geometrický plán zameria časť od 
námestia až po úrad. 
Projekt- výsadba drevín , cca 50ks stromov- javor mliečny. 
 
Diskusia : 
Pani poslankyňa Lendacká – Archivácia, 17.2. 2021 sme popradskej firme zaplatili 3.451,- €. 
Zverejnené to bolo až 4.2.2022, prečo? Bezbariérový prístup, bol niekedy v prevádzke? Za servisné 
práce dostali zaplatené. 
Pán starosta- Čo sa týka archivácie je to povinnosť vykonať archiváciu zo zákona, prečo to bolo 
zverejnené 4.2.2022 Vám zistím a oboznámim Vás. Bezbariérový prístup bol v prevádzke, servisné 
práce sa vykonali preto, lebo niekto nám ho poškodil. 
 
 
 
 
 
 
 
V Smolníku, dňa 25.5.2022 zapísala Martina Bellová Pánisová .......................... 
 
Zápisnica overená overovateľmi zápisnice : 
 
MUDr. Helena Sopková, dňa............................................... 
 
Katarína Lendacká, dňa          ................................................ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

 
     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


